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2A-Es roots

Beste alumnus,

U kijkt nu naar het tweede nummer van A–Es2
√
roots, waarbij het initiatief van vorig

jaar vol enthousiasme wordt voortgezet. Als u nu naar onderen kijkt ziet u dan ook
een andere foto dan in de vorige editie. Een nieuw jaar is voor ons begonnen en een
nieuw bestuur is aan de slag gegaan. Met bijvoorbeeld deze editie van A–Es2

√
roots

bouwen wij voort op de acties en kennis van onze voorgangers. Net zoals zij voort-
bouwden op hun voorgangers. Deze lijn loopt terug tot het jaar dat u zelf lid was en
zelfs nog verder. Indirect bouwen wij dan ook dit jaar weer voort op uw ervaringen
bij A–Eskwadraat.

Op deze manier kijken wij regelmatig terug naar het ver-
leden en daar zien wij een eerdere versie van uzelf, kij-
kend naar de toekomst. In navolging daarvan kijken wij
ook naar de toekomst en de mogelijkheden die daar lig-
gen. Gelukkig staan wij daarin niet alleen, want achter
ons staan de bergen kennis en ervaring die door de ja-
ren heen zijn opgebouwd bij A–Eskwadraat. Hopelijk deelt
u de herinneringen die nog rondzwerven binnen de ver-
enigingen, zij het de papieren in het archief, zij het de
sterke verhalen die nog steeds verteld worden. Uiteraard
zullen deze de tand des tijds niet perfect hebben door-
staan, maar toch zeker nog een kern van waarheid bevat-
ten.

Uiteraard vragen wij ons vaak af wat die kern van waarheid nou eigenlijk is en soms
zelfs welke van de elkaar tegensprekende verhalen de juiste is. Graag horen wij dan
ook al uw oude verhalen. Naast deze blik op het verleden is er dus ook nog de blik op
de toekomst. Niet alleen de toekomst van A–Eskwadraat, maar ook van onze leden.
Uw heden is onze potentiele toekomst. Zo horen wij dan ook graag over uw leven nu.
Aan de andere kant willen we u ook graag op de hoogte stellen van hoe A–Eskwadraat
er nu voor staat en nog liever horen wat u daar nou van vindt.

Tot slot wens ik u enorm veel plezier met de nieuwste editie van A–Es2
√
roots. Hopelijk

kunt u met plezier terug kijken op uw verleden en tevreden zijn over de vereniging
zoals zij nu is. Twijfelt u vooral niet als u meer wilt weten. Onze deuren staan altijd
open voor oud-leden.

Pieter Kouyzer
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International Conference of Physics Students 2012
Op 3 augustus was het dan zover, na twee jaar lang voorbereiden kwa-
men de eerste deelnemers aan op de International Conference of Physics
Students (ICPS). Een dag te vroeg, maar hier hadden we rekening mee
gehouden. De registratie verliep nog niet geheel vlekkeloos, maar geluk-
kig was dit de generale repetitie en men kent het gezegde: “Een slechte
generale zorgt voor een goede uitvoering”.

Figuur 1: Openingslezing Jan Terlouw

Op 4 augustus liep het dan ook
een stuk soepeler en nog voordat de
helft van de deelnemers zich had in-
gecheckt drong het eerste probleem
zich alweer aan. Een meisje was de
sloot in gefietst met de huurfiets die
iedere deelnemer ontving. Ze zat van
top tot teen onder de modder, maar
ze had haar fiets nog (dat scheelde
haar weer een boete). Misschien nog
wel belangrijker voor ons was dat ze
er zelf ook om kon lachen. Gelukkig
arriveerden uiteindelijk alle deelne-
mers levend en wel in de Janskerk
om de opening bij te wonen. Hier gaf
ons erelid Dr. Terlouw een geweldige
speech, waar ook door de deelnemers
zeer lovend over gesproken werd. Te-
vens werd het als gek beschoud om
een lezing in een kerk te houden, he-

lemaal door de moslims in ons midden. Gelukkig ging het allemaal goed en kon het
congres dan toch echt beginnen!

Figuur 2: Ontbijt op de uithof

De dag erna begon met een ontbijt in een
tent op de Uithof. “Een tent?!” zult u zich
dan vermoedelijk afvragen, waarom niet in
het Educatorium? Het bleek dat het hu-
ren van een tent en een cateraar goedko-
per was dan eten in de kantine. Een bijko-
mend voordeel was dat we ook meer keuze
hadden wat betreft het eten. Daarnaast was
het natuurlijk ook gewoon ontzettend gaaf om
een tent van 900m2 te hebben op de Uit-
hof!

Op zondagochtend om 9 uur in de collegeban-
ken zitten doe je toch niet iedere dag. Gelukkig
kreeg Dr. Murayama de zaal helemaal vol en gaf hij ook nog eens een geweldige show

3



2A-Es roots

weg. Als organisatie konden we ons geen betere openingsspreker wensen! De zonnige
zondagmiddag werd door de deelnemers gebruikt om de stad beter te leren kennen.
Iedereen sprong weer op zijn of haar fiets en zonder op medeweggebruikers te let-
ten fietsten ze naar de stad. Na een rustig dagje in de stad was het onvermijdelijke
gebeurd; een fiets was gestolen (“ik hoefde maar twee minuten de winkel binnen”).
Gelukkig hadden we hier rekening mee gehouden en hadden we nog wat fietsen op
voorraad. En tja, wat is één fiets op de vierhonderd nu helemaal.

Feitjes
Commissieleden 13
Helpers 60
Begroting e180.000,-
Deelnemers 384
Tent 1
Verschillende locaties 30
Gestolen of verloren fietsen 12
Deelnemende landen 33
Non stop post bezet 182 uur

Op dinsdag was iedereen al vroeg
uit de veren om op weg te gaan
naar Enschede, voor de zoge-
noemde Twentedag. Hier aange-
komen vertelde het hoofd van de
faculteit in Enschede een anek-
dote; “ik heb eens Dr. Terlouw ho-
ren spreken, een natuurkundige en
oud-minister van economie, jullie
kennen hem vast niet.” Op dat mo-
ment ging er wat geroezemoes door
de zaal en waren wij nog meer ver-
eerd dat hij dit ICPS heeft geo-

pend. Na een drukke dag met studentlezingen en labtours sloten we de dag in Enschede
af met een Dutch party met dweilorkest en bitterballen. Hierop gingen de internati-
onals helemaal uit hun dak en de busrit terug verliep dan ook erg rustig.

Figuur 3: Gerard ’t Hooft

Op donderdag brak de laatste dag
al weer aan. De commissie, ondertus-
sen helemaal gesloopt, zette wederom
(met behulp van een boel helpers) op
tijd het ontbijt klaar. Wat inmiddels
ook begon op te vallen was dat er
steeds minder deelnemers aan het ont-
bijt verschenen en de vraag naar kof-
fie toenam. Gelukkig had iedereen zijn
cafëıne-shot op tijd weer binnen voor
de laatste lezing van dit congres. Deze
werd door ons andere erelid professor
’t Hooft verzorgd. Deze lezing was we-
derom van hoog niveau en iedereen ge-
noot er zichtbaar van. Na de afsluiting
was het natuurlijk tijd om van ieder-
een afscheid te nemen, en de volgende dag vertrok iedereen naar huis. Volgend jaar
zal het ICPS in Edinbourgh plaatsvinden en hopelijk wordt het net (niet) zo goed als
dit jaar.

Namens de ICPS 2012 organisatie,

Gijs Boosten
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Veranderen
De eerste keer dat ik iets van politiek wilde begrijpen was met de in-
voering van de tweede fase. Ik zat nog net op de basisschool, maar mijn
broer zou er net wel of net niet mee te maken krijgen en het jeugdjour-
naal liet protesterende leraren en leerlingen zien. Toen heb ik voor het
eerst in mijn leven een stukje krant gelezen. Het was toenmalig minister
Netelebos die door de kamer werd ondervraagd waarom deze verandering
nu echt doorgang moest vinden, het werkte toch al jaren naar behoren.
Het antwoord wat ze gaf zal ik nooit meer vergeten: “We kunnen het toch
gewoon veranderen, ook al gaat het nu goed”.

Zo lijkt het 15 jaar later nog steeds te gaan. Wel een langstudeerdersboete, geen
langstudeerdersboete. Veranderen, veranderen, veranderen. Iedereen wil iets nalaten.
Niet alleen in de landelijke politiek maar ook op en rond de Universiteit Utrecht zit
het vol met potentiële veranderingen.

Het laatste idee dat de UU wereldkundig heeft gemaakt betreft de matching. Hierbij
worden de aankomende studenten uitgenodigd voor een soort sollicitatie, waarna ze
ook één of twee dagen mee moeten lopen met een student en een soort toelatingstoets
moeten maken. Hierna krijgen ze een advies van de UU, waarin staat of de universi-
teit het een goed idee vindt dat de betreffende student aan de opleiding wil beginnen.
Dit advies is niet bindend, maar de universiteit verwacht dat veel studenten het toch
zullen opvolgen. Dit matchingstraject zorgt er wel voor dat aankomende studenten
zich al in mei moeten aanmelden.

Op 18 april jl. is er eindelijk, na jarenlang gesteg-
geld te hebben, groen licht voor de tramverbinding
van Utrecht Centraal naar de Uithof (tegenwoordig
Utrecht Science Park). Deze tramverbinding, waartoe
in 2008 al werd besloten, zal zo’n 321 miljoen euro kos-
ten en de eerste tram moet volgens de huidige plannen
in 2018 gaan rijden. Geschat wordt dat er op jaarbasis
60.000 mensen vervoerd zullen worden met de tram en
dat deze dan in 2023 rendabel zal zijn.

En dan tot slot nog een beetje toekomstmuziek. In 2013 zal het Aardwetenschappenge-
bouw eindelijk gesloopt worden om plaats te maken voor een spiksplinternieuw nieuw-
bouwproject. In dit nieuwe gebouw zullen niet alleen onderdelen van aardwetenschap-
pen te vinden zijn, maar ook een hoop onderdelen van de faculteit bètawetenschappen.
Als alles volgens plan verloopt zal de oplevering begin 2014 plaatsvinden.

Hugo Duivesteijn
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Sic transit gloria mundi

Er is nog wel meer vervlogen, zo bleek me al snel toen ik het eerste artikeltje opsloeg.
“A–Eskwadraat heeft door de jaren heen op een boel verschillende locaties gezeten,”
staat er. “In de jaren tachtig zijn we van de binnenstad naar de Uithof verhuisd en
sinds 1997 zitten we in het Buys Ballot Laboratorium.” Wacht even Jaren tachtig,
binnenstad? Blijkbaar is het collectieve geheugen van de vereniging ook al een beetje
vervlogen. Hoe komen ze daar nou weer bij? Maar iets verderop in het blaadje ging
er een lampje branden, waar in het stukje ‘Uit het archief’ valt te lezen: “Zo ook
toen A–Eskwadraat nog in het Trans 1 zat (die tijd ligt nu al lang achter ons).” Zo
lang is dat nou ook weer niet geleden: sinds het al eerder genoemde jaar 1997, toen de
vereniging zijn kamer verhuisde van Trans 1 naar het BBL. Trans 1, wie kent het niet?

Figuur 1: De hijskraan

De huidige generatie A–Eskwadraters dus. Trans
1 bestaat immers niet meer, niet onder die
naam in ieder geval, en ook niet in de vorm
waarin de meesten van ons het hebben gekend.
Het heet tegenwoordig Marinus Ruppertgebouw,
naar de bouw-curator van De Uithof en oud
CNV-voorzitter. Het kreeg een paar jaar gele-
den zelfs enige landelijke bekendheid toen er bij
een winterstorm een bouwkraan doorheen sloeg.
De huidige studenten kennen op De Uithof zelfs
helemaal geen Transen meer. Trans 2 gaat te-
genwoordig door het leven als het Willem C. van

Unnikgebouw (naar de hoogleraar theologie) en Trans 3 als het H.R. Kruytgebouw
(naar de chemicus Hugo Kruyt). Dat gebrek aan Uithofse Transen is waarschijnlijk
ook de verklaring voor de verwarring bij de redactie van het alumniblad. De enige
Trans die zij nog kennen is het middeleeuwse straatje in de binnenstad, waar zich een
pand van de faculteit Geesteswetenschappen bevindt.

A–Eskwadraat zit echter al sinds zijn geboorte in de vroege jaren zeventig op De Uit-
hof, aanvankelijk in het BBL, dat toen nog LEF heette (Laboratorium Experimentele
Fysica), maar ook in ‘het Trans’, de gebruikelijke aanduiding voor Transitorium 1.
Dat leidde ook toen al wel tot verwarring. Soms stond er bij een introductie ineens
een verdwaalde student Geschiedenis voor onze neus, die zich eigenlijk in de binnen-
stad had moeten melden. En ongetwijfeld zullen zich ook wel verdwaasde aankomende
bèta’s in de binnenstad hebben gemeld, maar daar zwijgt de geschiedenis verder over...
De voorlopers A-E en S2 zaten er ook al, en hadden er allerlei activiteiten. Er werd
nog wel in de binnenstad vergaderd: de roemruchte fusievergadering in februari 1971
vond plaats in café De Poort, dat schuin tegenover het oude Fysisch Laboratorium
aan de Bijlhouwerstraat ligt. Maar dat had er waarschijnlijk meer mee te maken dat
er s avonds op De Uithof geen ruimten beschikbaar waren, en vooral S2 van oudsher
nog vergaderde in het Fysisch Lab.
‘Trans 1’ verwijst dus niet naar de binnenstad van Utrecht, maar wel degelijk naar
De Uithof. Dat is niet zo gek: alle voorkandidaatsonderwijs vond daar al vanaf het
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midden van de jaren zestig plaats, en in de vroege jaren zeventig verhuisde het on-
derzoek van het Fysisch Lab ook naar De Uithof. Daarmee was de bulk van het
onderwijs en het onderzoek in de Wis- en Natuurkunde definitief uit de binnen-
stad verdwenen. Het Transitorium dat slechts bedoeld was als doorgangshuis zou
uiteindelijk ruim dertig jaar onderdak bieden aan vooral het natuurkundeonderwijs.

Figuur 2: Roelof Ruules op
een BBCie-borrel in 2006

Kamer 139 in Trans 1, waarvan in het archief-
stukje sprake is, bestaat niet meer in het Ruppertge-
bouw, althans niet in zijn oorspronkelijke vorm. Het
gebouw werd nog wel eens heringericht. De latere
A–Eskwadraatkamers in dat gebouw zijn bij de laat-
ste verbouwing eind jaren negentig verdwenen. De ka-
mer waar A–Eskwadraat in de periode 1987-1997 zat,
bevond zich als een soort inbouwwoning in de grote
practicumzaal. Die zaal is nu een computerruimte het
is dezelfde zaal waar een paar jaar geleden de bouw-
kraan viel, al landde die dan aan het andere einde van
de zaal. Daarvoor was er korte tijd een kamer in een
zijgang op de begane grond zuidzijde van het gebouw.
De gang is er nog, maar de kamer is opgegaan in een grotere vergaderruimte, samen-
gevoegd met de vroegere werkkamer van toenmalig practicumleider Jan Kuperus.

A–Eskwadraters van mijn generatie en ja, ‘mijn generatie’ duurde heel lang, van
midden jaren tachtig tot midden jaren negentig zouden het huidige Trans 1 alleen
nog maar herkennen aan de grote hal. Vrijwel alle ruimten zijn in de tussentijd ver-
bouwd. De practicumzalen voor hoofd- en steunvak, de kantine, de bibliotheek, de
werkplaats, het Bureau Onderwijszaken, de Uitwijk, de portiersloge, de tentamen-
zalen op de eerste verdieping: allemaal verdwenen, heringedeeld of ingrijpend van
functie veranderd. De collegezalen zijn er nog wel, maar volledig gerenoveerd, evenals
de colloquiumzaaltjes langs de bovengang. Een ruimte die alle veranderingen min of
meer ongeschonden heeft overleefd: het darthok, de incubator van de BBCie. Er ligt
nu tapijt op de vloer, dus veel borrels zullen er wel niet meer gehouden worden...

Eind jaren tachtig en begin jaren negentig was er trouwens ook nog een A–Eskwadraat-
kamer in Centrumgebouw Noord, een kleine computerruimte die bij Informatica
hoorde. Deze kamer werd vooral gebruikt door de Almanakcommissie. Begin jaren
negentig werd er ook weer een kamer op de eerste verdieping van het BBL in gebruik
genomen, bedoeld voor vergaderingen en om die reden soms aangeduid als de Tweede
Kamer. Maar ook het BBL is niet aan de verbouwingswoede ontsnapt. Wat er aan
A–Eskwadraatkamers was, is al evenzeer verbouwd en heringedeeld. En ook de naam
is gewijzigd, zij het iets minder ingrijpend dan bij Trans 1: het BBL heet nu Buys
Ballotgebouw, aangezien er vrijwel geen laboratoriumruimten meer zijn te vinden.
Dat A–Eskwadraat in de loop van veertig jaar veel locaties heeft bewoond klopt
dus, maar geen daarvan lag buiten De Uithof. Gezien de huidige plannen van de
Universiteit Utrecht zal dat ook wel zo blijven, al zullen de gebouwen nog wel eens
van naam veranderen. Maar toen of nu: de A–Eskwadraatkamers getuigen altijd van
een zekere chaos. Plus que a change, plus que c’est la même chose...

Roelof Ruules (langdurig ‘bewoner’ van Trans 1)
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BestuursMidWeek
Ieder jaar heeft A–Eskwadraat weer een nieuw bestuur. Zodra in april
dit kandidaatbestuur bekend gemaakt wordt, staan er voor hen een hoop
dingen op het programma.

Ten eerste is er de kennismakingsdag, op welke het kandidaatsbestuur door het hele
land trekt om elkaar – en de zusterverenigingen – beter te leren kennen. Een paar we-
ken hierna moeten ze (bijna) volledig zelfstandig de functies verdelen, waarna ze ook
zelf de commissies e.d. verdelen. Zodra dit voltooid is, volgt in de zomer de Bestuurs-
MidWeek; tijdens deze week wordt het nieuwe bestuur ingewerkt door het huidige
bestuur. In dit artikel zullen wij u een impressie geven hoe deze week er tegenwoordig
uitziet. Natuurlijk horen wij graag van u hoe dit in uw tijd eraan toeging.

De voorbereidingen voor de BMW beginnen al maanden van te voren, als het huidig
bestuur de enorm dikke map die zij tijdens haar eigen BMV gekregen heeft weer eens
boven tafel haalt. “Heb ik dit ooit allemaal niet geweten?!” is dan een gedachte die
door menig hoofd van de bestuursleden spookt, en dan realiseren zij zich pas hoeveel
ze in een jaar geleerd en gedaan hebben. Zodra ze dit hebben laten bezinken, begint
het grote updaten van de map naar het nieuwe jaar. Inmiddels bestaat de map uit
300 pagina’s en ieder jaar komt er meer bij dan eruit gaat. In de map staan onder-
werpen als Alumni, Arbeidsmarktoriëntatie, Contracten, Leden, A-Bus, Universiteit,
Boekverkoop. Veel zaken blijven jaar in jaar uit hetzelfde, maar foto’s van actieve
leden, sponsoren en medewerkers zullen toch ieder jaar aangepast moeten worden.

9:00 Ontbijt

10:00 Medezeggenschap

11:00 Verenigingsstructuur

12:30 Lunch

13:30 Commissies vullen

15:30 Alumnibeleid

16:15 Universitaire Contacten

18:00 Eten

De BMW duurt 8 dagen (de ‘M’ van ‘Mid’
slaat inmiddels nergens meer op) en vindt
doorgaans bij een van de ouders van de
bestuursleden plaats. Het kandidaatsbestuur
komt enigszins verlegen binnen en luistert
(nog) naar alles wat het bestuur zegt. Na een
aantal dagen met een zeer strak programma
(zie tabel voor een voorbeeld) is de hele map
doorgewerkt; ieder woord is gelezen en vele
discussies zijn gevoerd. Twee bestuursleden
zitten er steeds bij om vragen te beantwoor-

den en het in goede banen te leiden. De overige vier bestuursleden zitten ergens anders
en zorgen voor eten, wassen af, bedenken bestuursspreuken en maken vooral erg veel
lol. Zodra de map is doorgespit, worden de resterende twee dagen gespendeerd aan
het maken van een beleidsplan en begroting. Dit zijn pas echt lange dagen, en als
het kandidaatsbestuur dan ergens tussen 22u en 2u de conceptbegroting of -beleid
af heeft, gaat het huidig bestuur de ergste AV die je ooit kan hebben naspelen. Dit
is soms een harde les, maar uiteindelijk werpt dit zeker zijn vruchten af. Aan het
eind van de week staat er dan een zelfverzekerd kandidaatsbestuur met hun eigen
beleidsplan en begroting. De verlegen koppen hebben plaatsgemaakt voor een goed
ingewerkt kandidaatsbestuur die de vereniging weer een treedje hoger gaat brengen.

Gijs Boosten en Hannah Tops
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Ingezonden Brief
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Geef uw reactie!

Een alumniblad maken kunnen we niet alleen, daarom zijn we erg benieuwd wat u
van A–Es2

√
roots vindt. Naar aanleiding van de bovenstaande brief hebben we het

“tweetje” in de naam iets verder naar links opgeschoven, zodat de twee zowel als
kwadraat en tweedemachtswortel gelezen kan worden.

Heeft u suggesties voor A–Es2
√
roots of wilt u reageren op deze brief? Wij horen

dit graag van u! U kunt ons bereiken door een e-mail te sturen naar alumnicie@
a-eskwadraat.nl, of uiteraard via de traditionele post: Princetonplein 5, 3584 CC
Utrecht.
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Donateurschap
A–Eskwadraat heeft de afgelopen jaren een start gemaakt met een actiever
alumnibeleid. Dit is terug te zien in de heroprichting van de AlumniCie en
het opzetten van A–Es2

√
roots. Dit boekje ontvangen activere alumni om

onder andere meer betrokken bij de vereniging te blijven. Omdat alumni
van grote waarde voor de vereniging kunnen zijn, is het belangrijk deze
lijn door te zetten. Om het alumnibeleid goed uit te voeren en het niet ten
koste van activiteiten voor de huidige leden te laten gaan hebben we hier-
voor genoeg middelen nodig. Daarom willen we graag het donateurschap
van A–Eskwadraat onder uw aandacht brengen.

A–Eskwadraat kent momenteel zo’n 75 donateurs, die de vereniging een warm hart
toe dragen. Deze donateurs krijgen zesmaal per jaar de VakIdioot op de mat met een
begeleidende brief van de secretaris. In deze brief wordt u bijgepraat over de huidige
stand van zaken, geattendeerd op symposia en interresante lezingen en nog veel meer.
Dit alles valt, samen met het ontvangen van de notulen van de algemene vergade-
ring, onder het basistarief voor donateurs. Dat bedraagt e 15,- per jaar. Daarnaast
bestaat de mogelijkheid om ook andere A–Eskwadraatpublicaties (Almanak, Jaar-
verslag, reisverslag) thuis te ontvangen. Hiervoor dient echter wel de kostprijs van
deze A–Eskwadraatpublicaties betaald te worden. Dit bedrag komt dus boven op het
basistarief. Met dit geld proberen wij de vereniging niet alleen voor de leden, maar
vooral ook voor en door alumni nog interessanter te maken!

Het donateurschap van A–Eskwadraat is de manier om op de hoogte te blijven van
wat er binnen de universiteit en de vereniging gebeurt! Dus wilt u donateur worden
en een bijdrage leveren aan onze mooie vereniging, dan kunt u het bijgevoegde for-
mulier invullen en terugsturen naar het adres zoals te vinden is voor in dit boekje
(graag ter attentie van de Alumnicie). U kunt het formulier ook scannen en e-mailen
naar alumnicie@a-eskwadraat.nl en dan zorgt deze commissie dat het verder geregeld
wordt.

Bestuur A–Eskwadraat
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De carrièremaand
Aan een studievereniging als A–Eskwadraat is het vanzelfsprekend de taak
om te blijven innoveren. Stilstand is achteruitgang.

A–Eskwadraat organiseert al enige jaren behoorlijk wat activiteiten die gericht zijn
op de arbeidsmarktoriëntatie van studenten. De opkomst voor deze activiteiten is re-
delijk te noemen, maar de bekendheid onder de studenten moest groter. Daarom is
er vorig jaar een carrièremaand in het leven geroepen. Tijdens deze maand is er een
speciale editie van de vakidioot uitgekomen, waarin een heel katern aan de arbeids-
marktoriëntatie (AMO) gewijd was. Onderwerpen waren onder andere: welk bedrijf
past bij je, wat zijn de mogelijkheden met betrekking tot afstuderen, hoe stel je het
best je CV op en bereid je je voor op een sollicitatiegesprek. Daarnaast vertelden vier
alumni over hun huidige werk.

Het programma van de carrièremaand bestond uit flink wat activiteiten. Zo zijn we
naar Optiver en KPMG geweest voor een inhousedag, waren er lunchlezingen van OR-
TEC en ASML, vond er een scriptievoorlichting plaats, net als een consultancydag
bij BCG en BAIN en een bedrijvenborrel waarbij maar liefst 15 bedrijven aanwezig
waren: ASML, Accenture, Cisco, Ortec, Procam, SkyDreams, Sogeti, Star Apple, Ta-
lent & Pro, Trans IP, Xelvin, OGD, Eljakim, Sogyo en Nationale Nederlanden.

Alsof dat nog niet genoeg was sloot de carrièremaand
af met een alumni-avond. Denk nu niet meteen dat we
vergeten zijn u uit te nodigen, nee het was een avond
voor de studenten waar drie alumni hebben gepraat
over hun arbeidsloopbaan. In een intieme setting, on-
der het genot van een drankje, hebben Thérèse Hop-
penbrouwer, Albert Fischer (zie vorige A–Es2

√
roots)

en Paul de Valk verteld over hun loopbaan en tips ge-
geven over wat zij verstandig achten om naast je stu-
die te ondernemen tijdens je studententijd. Daarnaast
kregen de aanwezigen een boekje met nog een tiental
meer verhalen van alumni over hun loopbaan. Omdat
deze activiteit bijzonder leerzaam was, willen we ko-
mende carrièremaand graag weer zo’n activiteit neer-
zetten. Daarvoor hebben we natuurlijk uw hulp nodig.
Dit jaar zal de carrièremaand in maart plaatsvinden
en dan zouden we graag weer drie alumni uit willen
nodigen om hun ervaringen te komen vertellen. Daar-

naast zouden we graag weer een boekje uitbrengen met daarin een tiental ervaringen
van alumni op schrift, het boekje zal qua grootte vergelijkbaar zijn met het boekje dat
u nu voor uw neus heeft. De stukken zullen tussen de 400 en 1200 woorden bedragen.
Mocht u interesse hebben om zo’n stuk te schrijven, laat dit dan aan ons weten via
het (email-)adres dat voorin in dit boekje te vinden is.

Hugo Duivesteijn
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Statistieken
Zoals het echte bèta’s betaamt, vinden we het leuk om onze vereniging
te bekijken aan de hand van statistieken. Velen van u zullen het boek
“How to lie with statistics” van Darrell Huff wel gelezen hebben, anders
is dat een aanrader, maar het zou kunnen zijn dat sommige grafiekjes
enige vraagtekens oproepen.

Leden- en activiteitenaantallen

Het zal u verheugen te zien dat A-Eskwadraat een groeiende vereniging is. Sinds 2000
is de vereniging verdubbeld in ledenaantal en zelfs vervijfvoudigd als het gaat om
actieve leden. De verklaring voor dit laatste is dat er inmiddels ruim 40 commissies
zijn waar er in het jaar 2000 zo’n 25 commissies waren. Ook zitten er tegenwoordig
meer mensen in commissies.
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Natuurlijk blijft een vereniging alleen bestaan als er ook nieuwe leden bij komen. De
afgelopen jaren zijn onze opleidingen erg in trek. Vooral het onstaan van Gametech-
nologie (2010) als richting binnen de informaticabachelor heeft voor een verdubbeling
van het aantal informaticastudenten gezorgd.
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Twee keer zoveel commissies en (nieuwe) leden zou ook twee keer zoveel activiteiten
moeten betekenen, maar de exorbitante toename van het aantal actieve leden heeft er
voor gezorgd dat er zelfs sprake is van een verdrievoudiging van het aantal activiteiten.
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Woonplaats

De almanak van 2008 heeft in kaart gebracht waar alle leden van A–Eskwadraat in
den landen gehuisvest waren. Wij hebben dit ook gedaan voor onze leden, alumni en
reüniebezoekers.

(a) Leden (b) Alumni (c) Reüniebezoekers

Figuur 1: De uitsnede laat Utrecht zien, waarbij de twee rechtse “stippen” de kamers
op de Uithof en in Zeist representeren. Deze heatmaps zijn ook online, in meer detail,
te bekijken via www.a-eskwadraat.nl/alumni

Nu valt ons op dat een significant deel nog steeds, zelfs na ruim 10 jaar afgestudeerd te
zijn, nog steeds op de Cambridgelaan woonachtig is. Dit zou kunnen kloppen, omdat
men in die tijd nog geen campusclausules in het huurcontract had, toch vermoeden
wij dat dit significante deel gewoonweg de adreswijzigingen niet door heeft gegeven.
Graag blijven wij op de hoogte van al uw verhuizingen, zodat we contact met u kunnen
blijven opnemen ten tijde van reünies en andere alumni-relevante activiteiten.

Peter Boot, Emile Broeders & Hugo Duivesteijn
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